
Verslag Algemene Ledenvergadering SV Roef! 16-3-2023 

Aanwezig: Hein Koenraad, Bart van Knegsel, Johan van Cuyck, Sander Klaasen, Paul Peters, Gerard 
Hommen, Luc van de Avoirt, Michel Vermeer,  Patrick van Caulil, Jos van den Boogaart, Christ 
Janssen, E. Nagel, Erik Verbeek, Twan Verhoeven, Marjolein Boley, Harry Reyrink, Janneke Burgers, 
Krysto Mork. 
Bericht van verhindering: Bart van Knegsel 
 

1. Opening 
Hein Koenraad opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij noemt de 
ontvangen berichten van verhindering: Bart van Knegsel (ziek). 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Geen. 
 

3. Goedkeuring verslag van de algemene ledenvergadering van 16-3-2023 
Geen vragen of opmerkingen. 
 Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
Naar aanleiding van: 
- Evenementenverzekering i.v.m. Rico Salvettiloop: Omdat SV Roef! het niet organiseert, 

kunnen we daar ook geen verzekering voor afsluiten en zijn we ook niet aansprakelijk. 
- Facturen bij toernooien of andere activiteiten: degenen die iets organiseren worden 

nogmaals verzocht om het maken en versturen van facturen altijd in overleg met Hein 
Koenraad te doen. Omdat anders niet duidelijk is waar ontvangen bedragen moeten 
worden geboekt. 
 

4. Financieel jaarverslag 2023 
a. Toelichting door de penningmeester. 

Het financieel jaarverslag ligt voor iedereen ter inzage voorafgaand aan, tijdens en na de 
vergadering. Het jaar is afgesloten met een positief resultaat van bijna € 1.200. Dit wordt 
naar rato van de winst/verlies per afdeling toegevoegd of onttrokken aan de reserves van 
de afdelingen. Het resultaat van HSB is negatief, vanwege hoge kosten voor het 
Europacup B-toernooi softbal. Die zijn veroorzaakt door enerzijds een lage vergoeding 
vanuit de bond, en anderzijds hoge kosten voor huisvesting van de scheidsrechters.  
Het eigen vermogen van de vereniging is ruim € 26.000. Er zijn geen langlopende 
schulden, zodat gesteld kan worden dat SV Roef! een financiëel gezonde vereniging is. 
Dat is mede te danken aan de samenwerking met Human Kind (BSO Buitenkanjers). 
 Het verslag wordt vastgesteld met complimenten aan de penningmeester. 

b. Kascontrolecommissie. 
Harry Reijrink heeft de kascontrole uitgevoerd. Jessica Jansen was het andere lid van de 
kascontrolecommissie, maar omdat zij geen lid meer is van Roef! heeft ze afgezien van 
de kascontrole. Harrie geeft aan dat de financiële boekhouding keurig op orde is. De 
kascontrolecommissie gaat akkoord met de boekhouding en het financieel verslag, met 
complimenten voor Hein Koenraad. 
 Besloten wordt décharge te verlenen aan het bestuur.  

c. Samenstelling kascontrolecommissie 2024 
Harry Reijrink heeft nu drie jaar de kascontrole gedaan en draagt het graag over aan 
twee andere leden. Helaas meldt tijdens de jaarvergadering niemand zich hiervoor aan. 
Het bestuur zal zorgen voor bemensing van de kascontrolecommissie 2024. 



Kort na de ALV heeft Bjorn van de Langenberg zich aangemeld voor de kascontrole 2024. 
Er wordt nog gezocht naar iemand vanuit HSB of Jeu de Boules. 

 
5. Begroting 2024 

De begroting wort toegelicht door Hein Koenraad en goedgekeurd door de ALV. 
 

6. Vaststelling contributie seizoen 2025 middels mandaat 
- De ALV geeft het bestuur mandaat om de contributie 2025 met max. 5% te verhogen. 
- Twan Verhoeven vraagt toestemming om voor jeugdleden handbal die gebruik maken 

extra trainingsfaciliteiten op regionaal niveau een hogere contributie te mogen hanteren, 
vanwege de bijkomende kosten. Daarmee is voor hen de verhoging meer dan het aan het 
omnibestuur verleende mandaat. 
 De ALV gaat hiermee akkoord, de afwijkende bedragen zullen op de website 

worden vermeld nadat Twan ze heeft doorgegeven. 
 

7. Bestuurssamenstelling 
- Sander Klaasen en Erik Verbeek zijn aftredend en herkiesbaar.  
 Ze worden beide unaniem herkozen.  

- Bart van Knegsel is aftredend en niet herkiesbaar. Bart zal op een later moment nog op 
gepaste wijze worden bedankt voor zijn jarenlange intensieve inzet voor SV Roef!. 

- Sander Klaasen heeft aangegeven de functie van voorzitter van het omnibestuur te 
willen overnemen van Bart, zodra een nieuwe voorzitter voor HSB is gevonden. De ALV 
gaat daarmee akkoord. 

 
8. Rondvraag 

- Harry: De parkeerplaats bij de ingang ligt er schandalig slecht bij. Als het heeft geregend 
kun je niet uitstappen zonder in plassen terecht te komen. Verzocht wordt om hier 
aandacht voor te vragen bij de gemeente. 
 Het bestuur zal de gemeente vragen hierover een gesprek te organiseren met 

gemeente, Roef! en de firma Op ’t Hoog, om te komen tot verbetering. 
- Jos: Wat is de stand van zaken m.b.t. een overkapping aan de voorkant van de kantine 

(voor schaduw), in samenwerking met de BSO? 
 Loopt via Bart en wordt besproken in de volgende bestuursvergadering. 

Korte pauze 

9. Informatiemarkt over diverse onderwerpen. 
- Gerard Hommen geeft informatie aan belangstellenden over de bouw van nieuwe 

dugouts bij het jeugdveld HSB. 
- Hein Koenraad geeft nadere informatie over de financiën van de vereniging aan 

belangstellenden. 
- Gerard Hommen is 1e aanspreekpunt voor de kantinecommissie. We zijn nog op zoek 

naar versterking, dus mensen dien hier interesse in hebben kunnen zich melden bij 
Gerard Hommen of evt bij Johan van Cuyck. 

- Helaas kan van Human Kind niemand aanwezig zijn vanwege andere afspraken. 

Onder dankzegging aan de aanwezige leden sluit de voorzitter de vergadering om ca 21.00 uur. 
Iedereen wordt daarna op kosten van de vereniging getracteerd op een drankje en een hapje. 


